
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ždani č. 7/2023, konaného dňa 14. 12. 2023  

na Obecnom úrade v Ždani 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

Program : 

1. Otvorenie, konštatovanie uznášania schopnosti 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ 

5. Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 69/2023 .  

o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

6. Návrh VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉHO NARIADENIA obce Ždaňa č. 70/2023 

o určení školského obvodu Materskej školy 

7. Zásady hospodárenia s majetkom obce 

8. Spolufinancovanie projektu „Zlepšenie kvality  vzdelávania v ZŠ Ždaňa“, na základe 

podanej žiadostí o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu 

základných škôl 

9. Správa audítora k Individuálnej účtovnej závierke a konsolidovanej účtovnej závierke  

10. Konsolidovaná výročná správa za rok 2022 

11. Úprava rozpočtu obce  14 / 2023 

12. Dotácie obce na činnosť spoločenských organizácií pre rok 2024 

- T.J. Ždaňa a box klub Ždaňa 

- ZO Slovenského zväzu záhradkárov 

- ZO Slovenského zväzu chovateľov 

-  navýšenie dotácie pre ZO Slovenského zväzu chovateľov pre rok 2023 

- /Jednota dôchodcov Slovenska/ 

13. Rozpočet obce Ždaňa na roky 2024 – 2026 + odborné stanovisko 

14. Žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce – Margita Takácsová 

15. Cenník služieb a určenie výšky nájomného na prevádzke KD 

16. Rôzne  :  

- Stavebný obvod „Medeše“, stavebný obvod „Atky“ 

17. Interpelácie 

18. Záver 

 

 

1/ 

Starosta obce privítal prítomných – poslancov, hlavného kontrolóra, hostí a otvoril zasadnutie 

OZ č. 7/2023.  

 

2/ 

Konštatoval, že prítomní sú 8 poslanci z 9, OZ je uznášaniaschopné.   

Za zapisovateľku určil Janu Ružičkovú. 

Návrhová komisia – stála – I. Gergely, Mgr. S. Rusnák a B. Horňák 

Za zapisovateľov určil – Bc. Ján Karajos, Mgr. Stanislav Rusnák  

3/ 

Program – uvedený v pozvánkach.  



Starosta predniesol celý program a dal o ňom hlasovať. 

8 poslancov bolo za schválenie programu. 

 

4/ 

Starosta prečítal uznesenie č. 6/2023 a dal hlasovať – OZ berie na vedomie. 

8 poslancov vzalo na vedomie kontrolu plnenia uznesenia č. 6/2023 

 

5/ 

VZN 69/2023 – o miestnom poplatku za TKO a drobné stavebné odpady 

27 €, ktoré sme mali doteraz nestačí 

0,0874 €/deň 

Poplatok musí pokryť výdavky na odpad 

Neplatiči – vydávame exekúcie na vodičské preukazy 

Vychádza 32 €na osobu 

Kosit nám počíta všetky vyložené nádoby, niektoré sú veľmi málo naplnené 

OZ schvaľuje VZN 69/2023 

Hlasovanie : 

  za – 7 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Ing. Buchla/ 

 

6/  

VZN 70/2023 – určenie školského obvodu MŠ 

MŠ je povinná od 5 rokov /snaha je tento vek ešte znižovať/ 

U nás je kapacita 49 detí 

Realita pre tento rok 43 detí – len ždaňanské 

OZ schvaľuje VZN 70/2023 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

7/ 

Zásady hospodárenia s majetkom obe  

- Sprísnené pochody – predaj/prenájom 

- Znalecký posudok sa vyžaduje do budúcna 

- Do 200 m2 sa zohľadňuje osobitný zreteľ  

 

OZ schvaľuje Zásady hospodárenia 

Hlasovanie : 

  za – 7 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Ing. Buchla/ 

 

 

8/ Rôzne 

Spolufinancovanie projektu – ZŠ Ždaňa 

- Venovali sme tomuto projektu takmer celý rok 

- Uznesenie je povinná príloha 

/zateplenie severnej časti budovy, strecha, gastrozariadenia, žiarovky – výmena 



Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

9/   

Správa audítora k individuálnej a konsolidovanej účtovnej závierke 

- OZ berie na vedomie 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

10/  

Konsolidovaná výročná správa – po vyjadrení audítora OZ berie na vedomie 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

11/  

Úprava Rozpočtu obce 14/2023 

V úprave sa zohľadňuje  

- športovo-oddychová zóna, ktorá sa práve dokončuje  – trápi nás počasie, je veľké 

blato, termín bude dodržaný 

- chovatelia – navýšenie o 100,- € 

- splátka nevyčerpaného úveru 

- splav Hornádu – 7 výberových konaní na dodávateľa 

 

OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 14/2023 

Hlasovanie : 

  za – 7 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 1 /Ing. Buchla/ 

 

12/  

Dotácie – doteraz v rámci rozpočtu, podľa audítorky je treba schváliť každú dotáciu samostatne 

TJ – vmestili sa do rozpočtu – 15.000,- € 

- výsledku sú vynikajúce – pochvala pre Petra Juhása za vedenie TJ 

BOX klub – 1500,- € 

- MS budú opäť u nás 

 

OZ schvaľuje dotáciu pre TJ 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

Záhradkári – dotácia na činnosť ZO, unikátna výstava – 1500,- na rok 2024 

Hlasovanie : 



  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

Chovatelia – 150,- €  na rok 2024 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

ZO JDS – samostatná organizácia 

- Nemá samostatné IČO 

- Financovanie cez obec 

- Dotácia 2000,- €/rok 2024 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

 

13/ 

 ROZPOČET OBCE na roky 2024 – 2026 

- Zlá situácia vo financovaní samospráv 

- Vraj bude lepšie 

- Rozpočet je nastavený podľa roka 2023 

- V prípade zlepšenia finančnej situácie nie je problém otvoriť tento dokument 

Pán Frák  – doplňujúci návrh – je zapracovaný v rozpočte 

Pán Buchla – bytovka – sú tam vyššie výdavky ako príjmy ... 

Starosta – obec bytovku určite nedotuje 

- Nemôžeme dovoliť chátranie bytoviek 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra – všetci s ním boli oboznámení 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

14/  

Žiadosť o odkúpenie pozemku – p. Takácsová – 114 m2 – ulička k Hornádu 

 p. Bakši – uličku by sme nemali zužovať 

     - nevieme prečo je tu plot 

     - prístup k Hornádu treba zachovať 

 

Starosta – zistí technickú normu na cestu 

 

p. Horňák – stav uvidíme, až keď Lukáš Moravič zapíše svoj majetok 

 

p. Gergely – situácia je zložitá 

 



p. Bakši – p. Moravič má „E“ parcelu, bude ju prevádzať na „C“ 

 

OZ odročuje prerokovanie riešenia tohto bodu 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

15/ 

Cenník služieb v KD 

- Zvyšovanie cien 

- Inflácia 

- Prevádzka nie je zisková pri doterajších cenách 

- Stále rozlišujeme – domáci – cudzí 

- Návrh je prísne ekonomický 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

Rôzne 

16/  

„Medeše“ 

- Vlastníci pozemkov doručili dve žiadosti 

a/ drobenie pozemkov – je geometrický plán 

b/ zmena a doplnenie ÚPN 

- Pribudne cca 40 stavebných pozemkov – nárast obyvateľov – budúce , vplyv na 

ČOV 

P. Buchla – čo stojí úprava ÚPN, kto to bude hradiť ? 

Starosta – je snaha, aby obe na to nedoplácala 

 

OZ schvaľuje drobenie pozemkov 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

OZ poveruje starostu zabezpečením vypracovania zmeny ÚPN 

Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

 

 

ŽIADOSTI 

Parezka, N.O. – zníženie nájmu  za rok 2024 – 12 €/rok 

 

OZ schvaľuje zníženie výšky nájomného na rok 2024 

 



Hlasovanie : 

  za – 8 

  Proti – 0 

  Zdržal sa – 0 

p. Bakši – pozvať p. Slovenského – porozprávať o činnosti Parezky 

 

 

17/ 

Chodníky .- Abovská – Jantárová – sú to priority pre všetkých 

- Je výzva KSK – spolufinancovanie 

 

 

18/ 

Záver 

Na záver starosta zhodnotil, že pracovné stretnutia, ktoré predchádzajú OZ majú význam. 

Poprial všetkým požehnané Vianoce,  poďakoval za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

 

 

Zapísala :  

Jana Ružičková 


